
Protokół nr 16/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 24 maja 2017 r. 

 

Szesnaste posiedzenie Komisji Rewizyjnej rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 

10:30. Komisja obradowała w budynku Urzędu Gminy. Na posiedzeniu obecnych było 5 

członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 1). Ponadto w posiedzeniu udział wziął 

Wójt Gminy – Pan Sylwester Jaworowski i Skarbnik Gminy Pani Gabriela Mioduszewska. 

Ad. 1)  

Otwarcia szesnastego posiedzenia Komisji Rewizyjnej dokonał Przewodniczący tej Komisji 

Wojciech Szeligowski. 

Ad. 2)   
W tym punkcie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił porządek posiedzenia:  

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołu z piętnastego posiedzenia Komisji w dniu 23 marca 2017 r. 

4.  Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu wraz z  

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia  

gminnego za 2016 rok.      

5. Przygotowanie opinii o wykonaniu budżetu i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poprosił o uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono, więc Przewodniczący Komisji poprosił o przyjęcie porządku 

posiedzenia poprzez głosowanie: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie (Zał. Nr 2). 

Ad. 3) 

W tym punkcie Komisja przyjęła protokół z piętnastego posiedzenia Komisji w dniu 23 marca 

2017 r.  poprzez głosowanie: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4) 

W tym punkcie Pani Mioduszewska Gabriela – Skarbnik Gminy omówiła szczegółowo 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok i przedstawiła informację o stanie 

mienia  gminnego za 2016 rok (Zał. Nr 3) wraz z  opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

tym sprawozdaniu (Zał. Nr 4) oraz sprawozdanie finansowe za 2016 rok (Zał. Nr 5).  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawionymi sprawozdaniami. 

Członkowie Komisji nie wnosili uwag do przedstawionych sprawozdań i przeszli do przyjęcia 

sprawozdań poprzez głosowanie: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przedstawione sprawozdania zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 5) 

W tym punkcie Komisja Rewizyjna na podstawie przedstawionych sprawozdań opracowała 

opinię o przedłożonym sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu 



gminy za 2016 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku oraz 

informacji o stanie mienia gminy. Opinia jest pozytywna (Zał. Nr 6). 

Następnie na podstawie tej opinii Komisja Rewizyjna przygotowała wniosek o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za 2016 rok (Zał. Nr 7)  i 

postanowiła przedłożyć opinię i wniosek Przewodniczącemu Rady (Zał. Nr 8) celem 

przekazania do Regionalnej Izby Obrachunkowej i pozostałym radnym gminy oraz 

przedłożeniem go na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Ad. 6) 

W sprawach różnych radna Pani Jadwiga Żabińska zapytała o monitoring przy stawie, żeby 

powiesić wywieszki o monitoringu. 

Pan Wójt – jest tabliczka, są dwie kamery, widać wiatę a z drugiej strony boisko. Następnie 

będzie zainstalowana siłownia. 

Radna Pani Jadwiga Żabińska zapytała też o solary. 

Pan Wójt – trzeba się uzbroić w cierpliwość, bo gdzieś w sierpniu dopiero będą wyniki. Nasz 

wniosek jest bardzo dobry i myślę, że to przejdzie. 

Pan Wójt zaproponował, żeby wziąć karencję od kredytu na rok, próbujemy w tym kierunku 

iść, żeby jeden rok nie spłacać, to będzie około 250 tys. a spłata się przesunie. Będzie to nasz 

wkład własny. Robimy to dlatego, ponieważ teraz jest okres, gdzie mamy pieniądze z UE, a 

potrzebny jest nam wkład własny, a później tego nie będzie. Chciałbym, jak pojawią się 

pieniądze na drogi, zrobić drogę Gosie-Otole i te pieniądze mogłyby być na to przeznaczone. 

Będzie nam do tego potrzebna uchwała Rady Gminy, a mówię to po to, żeby wiedzieć jaka 

jest możliwość i co próbujemy zrobić. Myślę, że to jest dobre rozwiązanie. 

Radna Jadwiga Żabińska – dobre to, bo później nie będzie dofinansowania. 

Pan Wójt – jak rok przesuniemy spłatę to nic się nie stanie, a teraz za te pieniądze możemy 

coś zrobić. Dziś dostałem telefon, że na Urząd dostaniemy 500 tys. zł, jesteśmy na wysokiej 

pozycji. Nie ma jeszcze oficjalnych wyników, ale wstępnie jest dobra informacja. Wkład 

własny wyniesie 100 tys. Jest to duża pomoc i musimy to wykorzystać. Za te pieniądze 

przeprowadzimy całą termomodernizację a wkład własny zwróci się szybko. 

Ad. 7) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował i zamknął szesnaste posiedzenie komisji. 
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